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COMISSIÓ INFORMATIVA DE CULTURA I EDUCACIÓ.
SESSIÓ 22/04/2020. CONVOCATÒRIA EXTRAORDINÀRIA.
ACTA.

A la Casa Consistorial de la Ciutat de Moncada (València) a 22 de març de 2020 , sent les 18.25
hores del dia de la data, en sessió extraordinària presidida, per la Sra. M.ª.  Isabel Verdeguer
Aracil, Presidenta de la Comissió,  segons composició aprovada pel Ple de l'Ajuntament en sessió
celebrada  el  dia  12  de  juliol  de  2019,després  de  la  celebració  de  les  eleccions  locals  i
autonòmiques el 26 de maig de 2019 .

Ateses les mesures derivades del Reial decret 463/2020, de 14 de març, pel qual es decreta
l'estat d'alarma en el  territori  espanyol i  del  Reial decret 11/2020, de 31 de març, pel qual es
modifica l'article 46 de la Llei 7/1985, la comissió se celebra de manera telemàtica, a través de la
connexió audiovisual de tots els vocals que la conformen.

Participen  els  regidors  i  les  regidores,  Arturo  Juan,  Josefa  Calderer,  Ana B.  Palanca,   Victor
Gallego, Marga Benlloch, Nuria Guillén, M.ª. José Martínez i Manuel Navas.

Actua com Secretaria de la comissió, la Secretària de l'Ajuntament de Moncada, Maria Carmen
Guillot Valls.

Assisteix el tècnic d'educació de l'Ajuntament, Manuel Orrico

Considerat l'article 46.3 de la Llei Reguladora de Bases de Règim Local  7/1985 de  2
d'abril,  tots  els  membres de la  comissió  declaren  que es  troben en  territori  espanyol
quedant acreditada la seua identitat a través dels mitjans electrònics.

Una vegada realitzada la declaració, es procedeix al desenvolupament de l'ordre del dia
de la sessió.

1. Ratificació, si escau, del caràcter ordinari de la sessió.

Isabel Verdeguer, presidenta, informa que el seu caràcter extraordinari és conseqüència de
la modificació del dia de la convocatòria, establit segons Resolució d'Alcaldia 512, de 16/07/2019.
No obstant això, el sentit i el seu caràcter és ordinari. En aquest cas, procedeix ratificar aquest
caràcter ordinari mitjançant la corresponent votació.

La secretària de la comissió sol·licita el pronunciament individual de cadascun dels vocals,
sent ratificat per unanimitat el caràcter ordinari de la comissió

2. A provació,si escau, de l'acta de la sessió anterior.

L'acta és aprovada per unanimitat en el seu contingut literal.

La presidenta de la comissió dona pas al tècnic d'educació, a fi que desenvolupe els punts
que configuren la resta de l'ordre del dia. 

S'indica que la  informació que es trasllada forma part  de la  documentació remesa per
correu  electrònic  als  vocals,  no  entrant  en  una  exposició  detallada  de  la  mateixa  sinó  en
l'aclariment dels dubtes o consultes que de la seua lectura s'hagen derivat.
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3.-  Educació.  Donar  compte.   Consell  Escolar  Municipal,  sessions  extraordinàries,
26/02/2020 i 02/03/20. Resolucions adoptades.

La sessió extraordinària del  dia 26 de febrer,  convocada la petició  d'alguns vocals  del
Consell, va estar destinada a sol·licitar a la Direcció Territorial d'Educació, la consideració del dia
17 de març com no lectiu  a l'efecte de localitat.  El  Consell  Escolar  Municipal  va aprovar  per
majoria aqueixa sol·licitud. La direcció Territorial d'Educació va aprovar la modificació del calendari
escolar a l'efecte de localitat,  aprovant la consideració del 17 de març com a festiu a efectes
escolars i estenent un dia el terme del curs escolar 2019-2020.

La sessió extraordinària del dia 2 de març va ser sol·licitada pels consells escolars del
CEIP V, Trenco i del CEIP B. Ibañez, com a conseqüència de la proposta d'arranjament escolar,
curs escolar 2020-2021, realitzada per la Direcció General de Centres i que implicava la reducció
d'unitats en aqueixos centres. 

Per unanimitat, el CEM va ratificar les al·legacions realitzades pels Consells Escolars de
cadascun dels centres, sol·licitant el manteniment de la seua actual configuració per al pròxim curs
escolar.

Els vocals de la comissió es donen per informats del punt tractat en l'ordre del dia.

4. Educació. Donar compte.  Desenvolupament de les comissions/grups de treball creades
en el Consell Escolar Municipal.

Tal com recull l'informe presentat, durant els mesos de febrer i març, es van renovar o van
constituir les següents comissions o grups de treball:

- Comissió d’Igualtat.
- Comissió d’ Estudi de la formació professional a Moncada.
- Comissió Consell Municipal de la Infància i l'Adolescència.
La Comissió de Camins/Rutes  escolars segures, tenia prevista la seua primera reunió el

mes d'abril i, com a conseqüència de l'estat d'alarma, no es va poder constituir.

Certament la situació actual determina que l'iniciat quede momentàniament suspés fins que
es puga reprendre, de la qual cosa serà informada aquesta comissió.

Els vocals de la comissió es donen per informats del punt inclòs en l'ordre del dia.

5. Educació. Situació i resposta dels serveis adscrits al departament d'educació davant els
efectes de l'emergència sanitària provocada pel COVID-19.

S'aporta un informe detallat amb referència als següents apartats:
1. Centres de titularitat de la Generalitat Valenciana.
2. Centres de titularitat de l'Ajuntament de Moncada.
3. Processos d'admissió i matricula.
4. Altres informacions i perspectives.

En  termes  generals,  es  destaca  l'esforç  de  la  comunitat  educativa  per  propocionar  la
màxima normalitat, en el context que ens trobem, a l'alumnat  i a les famílies.

L'Ajuntament de Moncada està complementant aquesta labor, procurant material imprés a
aquelles  llars  amb  escassos  recursos  digitals,  a  més  de  fer  seguiments  individuals  amb
determinades famílies i alumnat.

Manuel Navas, regidor de VOX , pregunta sobre el número o percentatge de famílies que
no poden accedir a les tasques per mancar dels recursos digitals adequats.
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El tècnic d'educació respon que no és capaç de proporcionar un número o percentatge, si
bé segons el traslladat pel propis centres constitueixen una minoria. Si ens atenem al material
repartit  en  els  domicilis,  ha  sigut  al  voltant  d'una  vintena  en  el  cas  del  CEIP V.  Trenco,  no
plantejant-se  de  moment  aqueixa  necessitat  en  els  altres  dos  centres  públics.  S'està  portant
seguiment amb sis casos de l'IES i un poc més d'una desena en el cas del CC Sant Jaume en
Secundària. En l'EPA, donades les característiques de l'alumnat, aquest material s'ha proporcionat
a  trenta  sis  alumnes.  En  el  Conservatori,  es  produeix  un seguiment  complet  de  les  classes,
segons les diferents assignatures i respectant l'horari que tenien. A l'escola infantil el seguiment es
realitza a través de les famílies.

Manuel Navas sol·licita informació sobre les beques de menjador.
S'informa que els vals de menjador a canviar en CONSUM, ara en una segona fase, van

destinats als xiquets i xiquetes en els quals es va resoldre una beca completa (el 100%).  Per a la
resta  dels  beneficiaris,  amb  menor  percentatge  d'ajuda,  no  s'ha  arbitrat  cap  solució  i
conseqüentment no disposen d'aqueixos vals.

Victor Gallego, regidor del Partit Popular, pregunta sobre l'avaluació dels treballs impresos
que s'envien a casa, com es van retornar i en conseqüència si serà possible la seua valoració.

El tècnic d'educació contesta que, de moment, no s'ha contemplat aqueix escenari, el qual
es considerarà en funció de si existeix o no la possibilitat d'un cert grau d'atenció física professor i
alumnat en el que resta del curs escolar. En el cas de no ser així, s'arbitarán els mitjans per a
possibilitar la necessària valoració del treball realitzat.

Pregunta també sobre la possibilitat que alumnat que, no tenint beca complera, puga ser
ajudat per part dels serveis socials municipals.

Se l'informa que aquestes famílies,  en el  cas de tindre aqueixa necessitat,  haurien de
posar-se en contacte telefònic amb el departament de serveis socials a fi de sol·licitar l'ajuda.
Aquest  departament  ha  obert  un  procediment  ràpid  per  a  proporcionar  ajudes  d'emergència,
alimentació, a través de tramitació telefònica, resolució i ingrés en compte corrent.

El tècnic d'educació fa patent l'esforç de la comunitat educativa per a donar resposta a
aquestes circumstàncies, destacant la labor que es realitzen, molt diferent per la seua naturalesa i
característiques, el personal dels centres i serveis educatius de titularitat municipal.

Els vocals de la comissió es donen per informats del punt inclòs en l'ordre del dia.

6. Cultura. Situació i resposta de la programacion cultural front els efectes de l'emergència
sanitària provocada pel COVID-19.

L'informe  presentat  posa  de  manifest  els  efectes  de  l'emergència  sanitària  sobre  la
programació  cultural  prevista  per  als  pròxims  mesos.  Els  actes  programats  amb  contracte
adjudicat van ser suspesos i ajornats fins que sigan autoritzats la realització d'actes de pública
concurrència. En tots els casos s'ha parlat amb l'empresa adjudicatària per a informar d'aquesta
situació i acordar, quan siga possible, l'execució del contracte en funció de la disponibilitat de les
parts. En cap contracte hi ha hagut que pagar per un servei no prestat.

En alguns casos els contractes es trobaven en procés de tramitació i  s'ha detingut. En
aquests moments, la incertesa relativa al moment en què puguen realitzar-se aquest tipus d'actes,
així com de les condicions en les quals es realitzaran, obliga a ser molt cauts i no prendre cap
decisió sobre aquest tema.

Núria Guillem, regidora de Compromís  , pregunta sobre la situació del contracte subscrit
per l'Ajuntament amb l'empresa que realitza les projeccions cinematogràfiques setmanals en el
Centre Cultural Blasco Ibáñez.

El  tècnic  entén,  així  es  va  fer  amb la  factura  corresponent  al  mes  de  març,  que  no
correspon facturar un servei que no s'ha prestat. En qualsevol cas, l'expedient d'aqueix contracte
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no va ser gestionat pel tècnic d'educació, es contactarà amb la tècnica de cultura i s'informarà els
vocals de la comissió per correu electrònic de la seua resposta.

Els vocals de la comissió es donen per informats del punt tractat en l'ordre del dia.

7. Biblioteca Municipal.  Activitats i proposades front els efectes de l'emergència sanitària
provocada pel COVID-19.

L'informe, elaborat  per la bibliotecària municipal,  recull  els projectes iniciats per aquest
servei, formava part de la documentació remesa de la convocatòria.

Els vocals de la comissió es donen per informats del punt inclòs en l'ordre del dia.

No es realitzen més intervencions, ni tampoc es produeix cap prec o pregunta.

I no havent-hi més assumptes a tractar,  la presidenta  alça la sessió sent les 19.10 hores del dia
al principi indicat, de tot això, jo la Secretaria certifique, signe i en done fe.
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